
 
Valtuustoaloite / Hallintosäännön muutosesitys 
 
Kunnanhallitus 17.04.2023 § 83  
  
 
 
 Asian valmistelija(t): talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 

 
Valtuutettu Kalle Willman on 31.10.2022 valtuuston kokouksessa tehnyt 
valtuustoaloitteen hallintosäännön muuttamisesta. Aloitteessa Willman 
esittää, että hallintosääntöä muutetaan haettavaksi julistamisen ja 
palvelussuhteeseen ottamisen osalta ja että konserniohjetta päivitetään 
samassa vaiheessa. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää lähettää aloitteen talous- ja hallintojohtajan 
valmisteltavaksi. 
 

Päätös Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 
 
 
Kunnanhallitus 26.06.2023 § 147  
  
 
 
 Asian valmistelija(t): talous- ja hallintojohtaja Matias Penttinen 

 
Valtuutettu Kalle Willman on jättänyt valtuustoaloitteen työn haettavaksi 
julistamiseen ja palvelussuhteeseen ottamiseen liittyvien hallintosäännön 
pykälien uudistamisesta. Hallintosääntö on viimeksi uudistettu siten, että 
se on tullut voimaan 1.1.2023. Työn haettavaksi julistamisesta ja 
palvelussuhteeseen ottamisesta on määrätty hallintosäännössä pykälissä 
34 ja 35. Kuntaliiton mallisäännön mukaisesti hallintosäännössä on siis 
toimivaltamääräykset ko. asioissa.  
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Harri Nissinen 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää:  
1) ottaa mahdollisuuksien mukaan valtuustoaloitteen huomioon seuraavan 
hallintosääntöpäivityksen yhteydessä 
2) saattaa valtuustoaloitteen valtuustolle tiedoksi. 
 

Päätös Iiris Ilmonen esitti, että vähintään 6 kk kestävät työsuhteiset työtehtävät 
laitetaan aina avoimeen hakuun.  
Esitys raukesi kannattamattomana.  
 
Hyväksyttiin päätösehdotuksen mukaisesti. 

 
 
Valtuusto 23.10.2023 § 87    
91/00.01.01/2023    
 
  
    

 
Päätös Valtuutettu Kalle Willman esitti, että jatkossa kaikki yli 6 kk kestävät 

työsopimussuhteet on julistettava haettavaksi. Iiris Ilmonen kannatti Kalle 



Willmanin tekemää esitystä.  
 
Puheenjohtaja teki äänestysesityksen, jossa ne, jotka kannattavat 
kunnanhallituksen päätösehdotusta äänestävät JAA ja ne, jotka 
kannattavat Kalle Willmanin tekemää ja Iiris Ilmosen kannattamaa esitystä 
äänestävät EI.  
 
JAA ääniä annettiin 16 ja EI ääniä 7.  
 
Kunnanhallituksen päätösehdotus tuli valtuuston päätökseksi. 

 


